

Yevgeniy
Almaty, Kazakhstan

WORK EXPERIENCE:

October 2006 - present **[PetroKazakhstan Overseas Services Inc. LLP](#), Almaty, Kazakhstan**
Corporate Safety Manager

- Industrial safety, health services and environmental security politics and procedures, development of acquaintance and agitation materials;
- Organization and coordination of industrial safety, health services and environmental security projects with other Company's subdivisions;
- Conducting industrial safety, health services and environmental security inspections in each subdivision;
- Assistance to subdivisions in getting licenses, permits and acts of industrial safety and environmental security.

March 2005 – October 2006 **PetroKazakhstan Transportation Services LLP** (Railway export transfer oil base "Dostyk") Dostyk Station, Almaty region, Kazakhstan
Dostyk Terminal Manager (70 employees)

- Construction and commissioning of oil base. Work with project institutes, contractor & subcontractor construction organizations;
- Organization and direct management of the operation of oil and oil product transfer from Kazakh to Chinese rail cars;
- Solving the questions related to HR and providing technical conditions for the operation;
- Administrative works with commercial banks, state controlling organizations.

October 2003 – March 2005 **Ak Bidai – Terminal Ltd. (Grain Terminal at the Aktau Seaport), Aktau Branch**, Aktau, Kazakhstan
Acting Director (60 employees)

- Managing production processes;
- Coordinating activities with local commercial banks, authorities, and Non-Governmental Organizations (NGO);
- Production management on grain transfer from rail to marine transport;
- Procurement and recruiting management.

April 2003 – July 2004 **Asyl Bidai Ltd.**, Aktau, Kazakhstan
Deputy Director

- Business plan development and Technical and economic assessment (Feasibility study) for the **Grain Terminal at the Aktau Seaport** Project;
- Commercial banks, governmental organizations and Closed Joint-Stock Company activity management for the project development;
- Reception and transmission of technical documentation (engineering specification) and fixed capital.

2002 – 2003 **Embassy of the State of Israel in Kazakhstan and Kyrgyzstan**
Center for International Cooperation MASHAV – USAID (Israel – USA), Almaty, Kazakhstan
Business Adviser

2001 – 2002 **Premier-Service Ltd.** Almaty, Kazakhstan
Engineer Technologist

1998 - 2001 **Almaty Rural Advisory Center** (The World Bank Agricultural Post-Privatization Assistance Project in Kazakhstan), Almaty, Kazakhstan
Technical Adviser

1995 - 1996 **Special Research Laboratory of Fire Safety**, Almaty, Kazakhstan
Scientific Assistant

1994 - 1995 **JSC "Sunkar" (Polymer Processing Factory)**, Almaty, Kazakhstan
Engineer – Technologist of the Chemical Section

EDUCATION:

- 1996-1999** **The Academy of the Ministry of Internal Affairs of the Republic of Kazakhstan**, Almaty, Kazakhstan
Post-Graduate Study. Area of Specialization: Chemistry of Polymers
Thesis: **Development of Anti-Combustible Additives in Decreasing Foam-Polymer Inflammability**
- 1989-1994** **The National Technical University**, Almaty, Kazakhstan
Metallurgical Department. Specialty: Engineer – Chemist - Technologist

ADDITIONAL TRAINING AND COURSES:

- 13-24.09.2010** Advanced training on “**Safety Requirements for the Oil and Gas Industry**” at the Training and Research Center for the workers of the fuel and energy sector (UIZ) at Gubkin Russian State Oil & Gas University, Moscow, Russian Federation.
- 16.08.2010** Training on **Main Principals of First Aid to an Injured Person** held in the
- 07-09.04.2010** Training Center of CAUG, Almaty, Kazakhstan.
- 02-05.02.2010** Training in the Center of Almaty city Emergency Training Department, **firefighting team leader.**
Hazard and Operability Study (HAZOP) Training Course, organized by Baitau Partners, Almaty, Kazakhstan.
- 25-28.11.2008** **Health, Safety and Environmental Management Systems Internal Auditor Training Course and Examination**, organized by ISAS, Almaty, Kazakhstan. The Course includes the assessment and evaluation of Health, Safety and Environmental Systems to conform to the requirements of ISO 14001, OHSAS 18001 and ISO 19011.
- 07-18.10.2008** Extension Courses organized by the Continuing Education School, China University of Petroleum, Beijing, China.
- 28.05.2007 – 14.06.2007** **NEBOSH. International General Certificate in Occupational Safety and Health** with distinction. Certificate Number: I01782
- 17-21.10.2005** Courses “**44 steps to effective project. ANSI PMI PMBOK Guide 3rd Edition standards**” organized by Saint-Petersburg Project Management Institute, Almaty, Kazakhstan
- 26.10.1999 – 23.11.1999** International Course on **Agribusiness and Farm Development**, CINADCO, Shefayim, Israel
- December 1998** Training on **Environmental Screening of Loan Applications Based on the World Bank Prepared Environmental Guidelines for Financial Intermediary Loans**, the World Bank Representative Office, Almaty, Kazakhstan
- 27.10.1996 - 30.01.1997** English Language Courses: **English for Business**, the Kazakh State University of World Languages, Almaty, Kazakhstan

CONFERENCES AND SYMPOSIUMS:

- 24-26.07.2007** **2007 HSE Conference** of China National Oil and Gas Exploration and Development Corporation, Beijing, China.
- 19.12.02** – Conference: **Oil and Gas Resources of Caspian Region in the Global Relations System**, Kazakhstan Institute of Strategic Research, Almaty.
- 20.12.02** Thesis: Perspectives of Innovation Projects Development in the Caspian Region
- 29.10.02** – **1st International Symposium on Projects Management in the Republic of Kazakhstan**, Almaty. Thesis: Israeli Experience of Innovation Projects Management
- 01.11.02** – **2nd Annual International Conference: Innovation Business Development**
- 13.09.02** – **2nd Annual International Conference: Innovation Business Development**

15.09.02

in Kazakhstan: Technologies Transfer and Innovation Centers,
Kazakhstan Association of Business Incubators and Innovation Centers,
Shymkent. Thesis: Israeli Experience in Innovation Project Support and
Perspectives Collaboration with Kazakhstan

PUBLICATIONS:

1. Influence of the Anti-Combustible Additives on the Foam-Polymer Inflammability, Collection of Scientific Articles of the Academy of the Ministry of Internal Affairs of the RK(CSA of the Academy of the MIA), 1997;
2. Polymeric Composite Materials of Low Flammability for the Petrochemical Industry on the Basis of Mineral Raw Materials Excavated on the Territory of the Republic of Kazakhstan, CSA of the Academy of the MIA, 1998;
3. Analysis of Influence of the Anti-Combustible Additives Made of Urea Formaldehyde – Based Resins and Diammonium Phosphate on the Polymer Inflammability, CSA of the Academy of the MIA, 1998.

TECHNICAL SKILLS:

Computer user. Driving license (practical experience – 16 years).

LANGUAGES:

Russian – native; English – pre-intermediate, Kazakh – elementary.

Евгений

Русс.38 лет, гражданин РК

ОПЫТ

Октябрь 2006 - настоящее время

РАБОТЫ:

"ПетроКазахстан Оверсиз Сервисез Инк ТОО, г. Алматы, Казахстан
Менеджер по корпоративным безопасности
• Промышленная безопасность, медицинское обслуживание и экологической политики безопасности и процедур, развитие знакомства и агитационных материалов;
• Организация и координация промышленной безопасности, здравоохранения и экологической безопасности проектов с другими подразделениями компании;
• Проведение промышленной безопасности, здравоохранения и экологической инспекции безопасности в каждом подразделении;
• Помощь в получении подразделений лицензий, разрешений и актов промышленной безопасности и экологической безопасности.

Март 2005 - октябрь 2006 года "ПетроКазахстан" Транспортные услуги ТОО (ж / д экспорта передачи базового масла "Достык") на станции Достык, Алматинская область, Казахстан

Достык терминалов Manager (70 сотрудников)

• Строительство и ввод в эксплуатацию базовых масел. Работа с проектными институтами, подрядных организаций и субподрядчиком строительства;
• Организация и непосредственное руководство операцией нефти и нефтепродуктов передачи с казахского на китайских автомобилей железнодорожным транспортом;
• Решение вопросов, связанных с персоналом и предоставления технических условий для эксплуатации;
• Административный работы с коммерческими банками, государственными контролирующими организациями.

Октябрь 2003 - март 2005

Ак Бидай - Терминал ООО (зерновой терминал в морском порту Актау), Актауский филиал, г. Актау, Казахстан
Исполняющий обязанности директора (60 сотрудников)
• процессов управления производством;
• Координация деятельности с местными коммерческими банками, органами власти и неправительственных организаций (НПО);
• Управление производством на зерно переход от железнодорожного к морским транспортом;
• Закупка и вербовки управления.

Апрель 2003 - июль 2004

Асыл Бидай ООО, г. Актау, Казахстан
Заместитель директора
• Бизнес-план развития и технико-экономическое обоснование (ТЭО) для зерновой терминал в морском порту Актау проекта;
• Коммерческие банки, правительственные организации и закрытое акционерное общество управления деятельностью по разработке проектов;
• Прием и передача технической документации (технические спецификации) и основного капитала.

2002 - 2003

Посольство Государства Израиль в Казахстан и Кыргызстан
Центр международного сотрудничества МАШАВ - USAID (Израиль - США), г. Алматы, Казахстан
Бизнес-консультанта

2001 - 2002 Премьер-Сервис "г. Алматы, Казахстан Инженер технолог
1998 - 2001 Алматы сельского консультационного центра (Всемирный банк сельскохозяйственной помощи после приватизации проекта в Казахстан), г. Алматы, Казахстан
Технический советник
1995 - 1996 Специальная исследовательская лаборатория пожарной безопасности, Алматы, Казахстан
Научный сотрудник
1994 - 1995 ОАО "Сункар" (завод полимерных Processing), г. Алматы, Казахстан
Инженер - технолог химической разделе

ОБРАЗОВАНИЕ:

1996-1999 Академия Министерства внутренних дел Республики Казахстан, г. Алматы, Казахстан
Аспирантура. Область специализации: Химия полимеров
Тема диссертации: "Развитие Anti-Горючие добавки к снижению Пена-Полимер воспламеняемости
1989-1994 Национальный технический университет, г. Алматы, Казахстан
Металлургический отдел. Специальность: инженер - химик - технолог

Дополнительное обучение и курсы:
13-24.09.2010
16.08.2010
07-09.04.2010
02-05.02.2010 повышения квалификации по теме "Требования безопасности для нефтяной и газовой промышленности" в учебный и исследовательский центр для работников топливно-энергетического комплекса (UiZ) на Губкина Россию

Государственной нефтяной и нефтегазовый университет, Москва, Россия.
Обучение по принципу главных первую помощь потерпевшему состоялось в Учебном центре CAUG, Алматы, Казахстан.
Обучение в центре города Алматы чрезвычайным отдела обучения, руководитель пожарную команду.
Исследование опасности и работоспособности (HAZOP) учебный курс, организованный Vaitau Партнеры, Алматы, Казахстан.
25-28.11.2008 здравоохранения, безопасности и экологического менеджмента
Внутренний аудитор учебных курсов и экзаменов, организованных ИСАС, Алматы, Казахстан. Курс включает в себя анализ и оценку здоровья, безопасности и экологических систем в соответствии с требованиями ISO 14001, OHSAS 18001 и ISO 19011.
07-18.10.2008 Курсы повышения квалификации организован непрерывного образования школа, Китайский университет нефти, Пекин, Китай.
28.05.2007 -
14.06.2007 NEBOSH. Международный Сертификат в области охраны труда и здоровья с отличием. Номер свидетельства: 101782
17-21.10.2005 Курсы "44 шагов по эффективной проекта. ANSI PMI PMBOK Guide 3rd Edition стандартов ", организованный Санкт-Петербург Институт управления проектами, Алматы, Казахстан
26.10.1999 -
23.11.1999 Международный курс по АПК и сельскохозяйственного развития, CINADCO, Шфаим, Израиль
Декабрь 1998 Обучение по экологическому отбору заявок на получение кредита на основе Всемирный банк подготовил Экологические руководящие принципы для финансовых посредников Кредиты, представитель Всемирного банка в Алматы, Казахстан
27.10.1996 -
30.01.1997 курсы английского языка: английский язык для бизнеса, Казахский государственный университет Мировых Языков, Алматы, Казахстан

Конференции и симпозиумы:
24-26.07.2007 2007 ВШЭ Конференции Китайской национальной разведки нефти и газа и развития корпорации, Пекин, Китай.
19.12.02 - 20.12.02 Конференция: ресурсов нефти и газа из Каспийского региона в глобальной системе отношений, Казахстан института стратегических исследований, Алматы. Тема диссертации: "Перспективы развития инновационных проектов в Каспийском регионе
29.10.02 - 01.11.02 1-й Международный симпозиум по управлению проектами в Республике Казахстан, г. Алматы. Тема диссертации: израильский опыт управления инновационных проектов
13.09.02 - 15.09.02 2-я ежегодная международная конференция: "Инновационный Бизнес развитию в Казахстан: трансфера технологий и инновационных центров, Казахстан Ассоциация бизнес-инкубаторов и инновационных центров, Шымкент. Тема диссертации: "Опыт Израиля в инновационный проект поддержки и перспективы сотрудничества с Казахстан

ПУБЛИКАЦИИ:

1. Влияние Anti-Горючие добавки по воспламеняемости Пена-Полимер, сборник научных статей Академии Министерства внутренних дел РК (CSA Академии МВД), 1997;
2. Полимерные композиционные материалы пониженной пожароопасности для нефтехимической промышленности на основе минерального сырья раскопок на территории Республики Казахстан, CSA Академии МВД, 1998;
3. Анализ влияния Anti-Горючие добавки Сделано карбамидоформальдегидного - смол

и диаммонийфосфата на полимерные воспламеняемости, CSA Академии МВД, 1998.

Технические навыки:
Компьютер пользователя. Водительские права (практический опыт - 16 лет).

ЯЗЫКИ:

Русский - родной, английский - Pre-Intermediate, казахский - элементарно.